



حراريات
HARARIYAT
ARABIAN REFRACTORIES FACTORY CO.

Company Profile
www.harariyat.com



Introduction

Harariyat, established in the Year 1993, is a 100% Saudi owned Company with its Head Office and Manufacturing Plant located in the 2nd Industrial City, Dammam, Saudi Arabia.

From a modest beginning in its establishment year, the Company has grown by leaps and bounds and cater to the various refractory requirements of Saudi Arabia and whole GCC Area, in terms of cost-effective as well as quality oriented refractory products and solutions to a wide spectrum of Industries that require refractory solutions.

Company's core product profile caters to the all important industrial sectors of Steel, Cement, Aluminium and non-ferrous industry.

المقدمة

تأسست شركة حراريات عام ١٩٩٣، وهي شركة مملوكة سعودياً بنسبة ١٠٠% ويقع مكتبها الرئيسي ومصنعها في المدينة الصناعية الثانية، الدمام، المملكة العربية السعودية.

منذ بداية متواضعة في عام تأسيسها، نمت الشركة على قدم وساق وتلبي مختلف متطلبات الحراريات في المملكة العربية السعودية ومنطقة دول مجلس التعاون الخليجي بأكملها من حيث التكلفة الفعالة وكذلك الجودة لتوجيه هذه المنتجات وطول الحراريات لمجموعة واسعة من الصناعات التي تتطلع لهذا النوع من الحلول.

يلبي الخصائص الجوهرية لمنتجات الشركة جميع القطاعات الصناعية المهمة مثل الصلب والأسمنت والألمنيوم والصناعات غير الحديدية.





الرؤية

أن نكون مصنعين عالميين للمواد المقاومة للصهر وتقديم منتجات عالية الجودة، خدمات وحلول إلى عملائنا.

Vision

To be a world class refractory manufacturer providing the highest quality products, services and solutions to our customers.

المهمة

توفير منتجات مواد مقاومة للصهر عالية الجودة إلى قطاعات الصناعة وصناعة الحديد.

- المحافظة على البيئة أثناء عملياتنا.
- خلق فرص العمل وحث القوى العاملة على الإبداع.
- المساهمة في التحول الصناعي والتنوع الاقتصادي في المملكة العربية السعودية.

Mission

To provide the steel manufacturing and industrial sectors with their requirements of high quality Refractory products.

- Maintain safe and environmental friendly work practices across our operations.
- Create employment opportunities and inspire our workforce to excel.
- Contribute to the industrialization and diversification of the Saudi Arabian economy in line.



30

ألف طن متري مغنيسيوم
Thousand MT Magnesite

20

ألف طن متري ألومنيوم
Thousand MT Alumina

المصنع

لشركة حراريات مصنع في المنطقة
الصناعية الثانية الدمام بإجمالي ساعة
٥٠,٠٠٠ طن متري.

يحتوي المصنع على ٣ أقسام:

- مصنع المغنيسيوم.
- مصنع الألومنيوم.
- مصنع قوالب الصب.

يمكن لمصنع الألومنيوم إنتاج ٢٠,٠٠٠ طن
متري في السنة ويعمل المصنع بنظام
الوردية الواحدة به نظام أوتوماتيكي
ويؤدي للتعبئة والتغليف.

يمكن لمصنع المغنيسيوم إنتاج ٣٠,٠٠٠ طن
متري في السنة بنظام الورديتين
والمصنع شبه أوتوماتيكي.

Plant

Harariyart has a plant in the 2nd industrial city
in dammam with a total capacity of 50,000 MT
per year.

It has 3 sections

- Magnesite plant.
- Alumina plant.
- Pre-cast plant.

The Alumina plant can produce 20,000 MT per
year in a single shift and it has an advanced
weighting and batching system both fully
automatic and Manuel.

The Magnesite plant can produce 30,000 MT
per year in a two shift and it is semi- automatic.



SAUDI
MADE

صناعة
سعودية

المنتجات

تقوم حراريات بتصنيع منتجات متنوعة كالتالي:

Products

Harariyat has a wide range of different refractory products such as:



تنتج أيضا حراريات القابلة للصب (وزن متوسط، كثيف، خفيف والعزل) باستخدام مواد خام عالية النقاء تستورد بصورة رئيسية من أوروبا.

Also harariyat is producing refractory castables, (dense, medium weight, light weight and insulating) using high purity raw matreail forced mainly from Europe.

• ALUMINA PRODUCTS

- High Alumina castable (Al_2O_3 up to %97).
- Medium duty castable.
- Low cement castable.
- Ultra-low cement castable.
- No-cement (self-flow) castable.
- Lightweight & insulating castable.
- Mortars of different Alumina content.
- Pre-cast shapes (Roof Delta of different shapes and weights , slide gate well blocks, Tundish seating blocks, Covers, Dams Weirs etc).

• BASIC REFRACTORIES

- EAF Gunning mass (for Robotic & manual machines).
- Tundish Spray mass.
- Back-fill mass.

• Pre-cast shapes

Sectors

Harariyat provides its products to an important group of heavy industrial sectors as follows:

- Steel
- Cement
- Petrochemical
- Aluminium

القطاعات

تقوم حراريات بتقديم منتجاتها لمجموعة مهمة من القطاعات الصناعية الثقيلة كالتالي:

- الحديد
- الاسمنت
- البتر وكيمائيات
- الألمنيوم





Arabian Refractories Factory Co.
KSA, Dammam 2nd Industrial City,
Dammam 34334
Tel. +966138121607

www.harariyat.com